

HIGH BASINS REGION

Creation of a database of suppliers/service providers and consultants to be consulted for requests for quotes and consultations of consultants for the benefit of the Commune of Dandé

Notice of expression of interest

No. 2025-01 /RHBS/PHUE/CO-DD/M

As part of the implementation of its activities for the year 2025, the Dandé Town Hall wishes to receive applications for

the establishment of a database of suppliers/providers of goods and services and Consultants as part of its procedures for

quoting and consulting consultants for the following areas:

Supplies, equipment and services

Lot1 Acquisition of pharmaceutical products

Lot2 Acquisition of office supplies

Lot3 Acquisition of vehicle lubricant

Lot4 Acquisition of food

Lot 5 Acquisition of computer consumables

Lot 6 Acquisition of medical equipment and tools

Lot7 Acquisition of school equipment and tools

Lot8 Acquisition of office computer equipment

Lot 9 Maintenance and repair of two-wheeled and four-wheeled vehicles

Lot 10 Maintenance and repair of computer equipment

Lot 10 Building maintenance

Lot 11 Provision of coffee breaks and lunch breaks.

Lot 12 Cleaning of premises

Works

Lot13 Administrative buildings for school use

Lot14 Administrative buildings for medical use

Lot15 Administrative buildings for commercial use

Lot 16 - Building extension and construction of work (incinerator) for medical use

Lot 17 Drilling works.

Lot 18 Drilling rehabilitation works

Lot 19 Tracks, roads and networks works

Intellectual services

Lot 20 Studies

Lot 21 Agent training

Lot 22 Monitoring-control of building works

Lot 23 Monitoring-control of drilling works

Lot 24 Monitoring-control of Tracks, roads and networks works

Participation in this expression of interest is open to companies and consultants who are up to date with the administration.

The Dandé Town Hall reminds suppliers/service providers and consultants who have already submitted service offers that they are not exempt from this formality and must provide a file consisting of:

1. A letter requesting registration addressed to the President of the Dandé special delegation, indicating the lot and the field of activity of the candidate;
2. A presentation of the company indicating in particular its full address, its geographical location, its qualifications and skills in the chosen field of intervention;
3. A description of the human and material resources available to the company;
4. A copy of the approval, certificate or authorization for areas that require possession of such a document;
5. A copy of the trade and personal property credit register (RCCM);
6. Proof of experience or achievement.

Candidates wishing to take part in this consultation must submit their file in a sealed envelope with the mention "response to the notice of

constitution of the database, as well as the precision of the lot and domain concerned", to the office of the Person responsible for markets at the

Town Hall of Dandé no later than **01/23/2025** at 10:00 a.m.

The Person Responsible for Markets

Souleymane SANGA

Administrative Assistant

COUNTRY : BURKINA FASO

Disclaimer : The above information is machine translated. For accuracy refer the original language text given below.

REGION DES HAUTS-BASSINS

Constitution d'une base de données de fournisseurs/prestataires et des consultants à consulter pour les demandes de cotations et des consultations de consultants au profit de Commune de Dandé

Avis de manifestation d'intérêt N°2025-01 /RHBS/PHUE/CO-DD/M Dans le cadre de la mise en œuvre de ses activités au titre de l'année 2025, la Mairie de Dandé souhaite recevoir des candidatures pour la mise en place d'une base de données de fournisseurs/prestataires de biens et services et de Consultants dans le cadre de ses procédures de cotation et de consultation de consultants pour les domaines suivants : Fournitures, équipement et services Lot1 Acquisition de produits pharmaceutiques Lot2 Acquisition de fournitures de bureau Lot3 Acquisition de lubrifiant pour véhicule Lot4 Acquisition de vivres Lot 5 Acquisition consommables informatiques Lot 6 Acquisition de matériels et outillages médical Lot7 Acquisition de matériels et outillages scolaires Lot8 Acquisition de Matériel informatique de bureau Lot 9 Entretien et réparation de véhicules à deux roues et à quatre roues Lot 10 Maintenance de réparation de matériels informatiques Lot 10 Entretien de bâtiments Lot 11 Fourniture de pause-café et pause déjeuner. Lot 12 Nettoyage des locaux Travaux Lot13 Bâtiments administratifs à usage scolaire Lot14 Bâtiments administratifs à usage médical Lot15 Bâtiments administratifs à usage commercial Lot 16 -Extension de bâtiment et réalisation d'ouvrage (incinérateur) à usage médical Lot 17 Travaux de Réalisation de forages. Lot 18 Travaux de réhabilitation de forages Lot 19 Travaux Pistes, voiries et réseaux Prestations intellectuelles Lot20 Etudes Lot21 Formations des agents Lot22 Suivi-contrôle des travaux de bâtiments Lot 23 Suivi-contrôle des travaux de forages Lot 24 Suivi-contrôle des travaux de Pistes, voiries et réseaux La participation à la présente manifestation d'intérêt est ouverte aux entreprises et aux consultants à jour vis-à-vis de l'administration. La Mairie de Dandé rappelle aux fournisseurs/prestataires et consultants qui ont déjà déposé des offres de service qu'ils ne sont pas dispensés de cette formalité et devront fournir un dossier composé de : 1. Une lettre de demande d'inscription adressée au Président de la délégation spéciale de Dandé, indiquant le lot et le domaine d'activités du candidat ; 2. Une présentation de l'entreprise indiquant notamment son adresse complète, sa situation géographique, ses qualifications et compétences dans le domaine d'intervention choisi ; 3. Une description des moyens humains et matériels dont dispose l'entreprise ; 4. Une copie de l'agrément, attestation ou autorisation pour les domaines qui exigent la possession d'un tel document ; 5. Une copie du registre de commerce et de crédit mobilier (RCCM) ; 6. Les preuves des expériences ou de réalisation. Les candidats désirant prendre part à cette consultation doivent déposer leur dossier sous pli fermé avec mention « réponse à l'avis de constitution de la base de données, ainsi que la précision du lot et domaine concerné », au bureau de la Personne responsable des marchés à la Mairie de Dandé au plus tard le 23/01/2025 à 10 heures 00 minute. La Personne Responsable des Marchés Souleymane SANGA Adjoint Administratif